







INTERNATIONAL CONFERENCE ON ARTIFICIAL INTELLIGENCE APPLICATIONS

In Biology, Human Development, and Technological Fields

New Capital 25-27 May 2025

Conference Directions:

5.

- Providing the opportunity for researchers and those interested in the fields of research, development, and applied sciences to enhance skills and build capabilities in artificial intelligence.
- Raising awareness of the importance of using artificial intelligence in vital fields. 2. Medicine, agriculture, engineering, genomics, and bioinformatics.
- Considering ways to enhance scientific capabilities at all levels of the education levels 3. (preuniversity and university).
- Studying the applications of artificial intelligence in the humanities, politics, diplomacy, 4. arts, and archaeology.
 - Discuss mechanisms for effective implementation of international recommendations on Al ethics.
- Discussing national and international strategies for artificial intelligence. 6.









Under the Auspices of

Dr. Mohamed Ayman Ashour, Minister of Higher Education and Scientific Research

Dr, Maya Morsi Minister of Social Solidarity

Conference Head A. Prof. Dr. Mai Allam

Head of ISISD International Institution Former head of Reginal Development Centers,

Conference Honorary Head

Prof. Dr. Magda Hegras Former vice president of Suez Canal University

ASRT

Conference Honorary Head Prof. Dr. Mamdouh Moawad Former vice president of NRC









المؤتمر الدولي لتطبيقات الذكاء الاصطناعي في مجالات العلوم البيولوجيه والتطبيقات التكنولوجية والتطبيقات التكنولوجية والتنمية المستدامة

العاصمة الادارية الج<mark>ديدة</mark> 25-25 مايو 2025

اتجاهات المؤتمر:

- 1. إتاحة الفرصة للباحثين والمهتمين في المجالات العلمية والتطبيقية لتعزيز المهارات وبناء القدرات في مجال الذكاء الاصطناعي.
 2. أهمية استخدام الذكاء الاصطناعي في المجالات العلمية مثل الطب والزراعة والهندسة وعلم الجينوم والمعلوماتية الحيوية.
 - 3. النظر في سبل تعزيز القدرات العلمية على جميع مستويات مراحل التعليم (قبل الجامعي والجامعي).
 - 4. دراسة تطبيقات الذكاء الأصطناعي في العلوم الإنسانية والسياسية والدبلوماسية والفنون وعلوم الاثار.
 - 5. مناقشة آليات التنفيذ الفعال للقوانين والتوصيات الدولية بشأن أخلاقيات الذكاء الاصطناعي.
 - 6. مناقشة الأستراتجيات الوطنية والدولية للذكاء الاصطناعي.





أ.د. مايا مرسي وزيرة التضامن الاجتماعي

أ.د. محمد ايمن عاشور وزير التعليم العالي والبحث العلمي

رئيس المؤتمر ورير د. مى علام ورير د. مى علام رئيس المؤسسة الدولية ISISD الرئيس السابق لمراكز التنمية البحثية الاقليمية ASRT

رئيس شرف المؤتمر أ.د. ماجدة هجرس نائب رئيس جامعة قناة السويس السابق رئيس شرف المؤتمر أد. ممدوح معوض نائب رئيس المركز القومي للبحوث السابق